

Referat fra medlemsmøte 04.04.2018

Gjennomgang av Repmappe

-Innspill fra medlemmene som tas med til Repmøte:

Sterke ord som brukes i kritikken mot sittende nestleder. Hva har skjedd?

-Info angående NV må komme ut tidligere.

-Vedr høringsdokument NV - får vi en utredning?

-Var det kun avd Nordenfjeldske som støttet NV?

-For dårlig info fra HAR ut til avdelingene/oppdretterne. Hva skjer i moderlandet?

-Samarbeide med NKK for å samle krav til avl. Det må se ut som en schäferhund.

-Vedrørende kommentar om LD arrangement. Trist at HAR mener enkelte avdelinger legger for lite arbeid i disse og dermed får for få påmeldte.

-Juniorarbeidet. Hva er planen videre?

-Hva gjøres av tiltak for å få flere til å legge inn på valpelista?

- Forslagene 10.1 gjelder dette alle komiteer, eller bare avdelingsstyre?

11.2 Hva menes her. Trenger de ikke å være medlemmer? Skal de slippe å avlskåre?

-Valglista er ubrukelig. Vi må få liste med alle tillitsvalgte slik at vi vet hvem som er på valg, hvem som skal suppleres, og hvem som er forespurt i ledige verv. Hvem som har takket ja til ledige verv, hva må man gjøre for å gjøre seg valgbar hvis man ikke er valgkomiteens forslag.